

**Embassy of India
Baghdad (Iraq)**

Reference: Tender No. BAG/578/01/2021 dated 05.08.2024.

Embassy of India, Baghdad has uploaded Tender for Annual contract for supply of five professionally trained unarmed Security Guards for round the clock (24x7) security duty of the Chancery and Embassy Residences at the Embassy of India, Baghdad (Iraq) on CPP Portal, Embassy Website, Social Media and Local Newspaper on 06.08.2024.

In this regard, the last date for submission of bids is now extended for further 15 days (i.e. till 16 September 2024).

The detailed tender document may be downloaded from the Central Procurement Portal <https://eprocure.gov.in/cppp/> or the official website of the Embassy of India, Baghdad at <https://www.eoibaghdad.gov.in/> at Tender Notices under Commercial.

The proposals in two Separate Sealed envelopes one containing Technical Bid and other containing Financial Bids in prescribed format as per Notice Inviting Tender (NIT) may be submitted by **1700 hrs on 16 September 2024**. Please contact :

Mr. T. Hangshing, Head of Chancery

Telephone No.: +964-7726180972

Email: hoc.baghdad@mea.gov.in

adm.baghdad@mea.gov.in

**Embassy of India, House No. 22, Street No. 16,
Mohalla 609, Al Mansour, Baghdad, Iraq.**

السفارة الهندية
بغداد (العراق)

إشارة إلى: رقم العطاء BAG/578/01/2021 بتاريخ 5 آب 2024

قامت السفارة الهندية في بغداد بتحميل عطاء العقد السنوي لتوريد خمسة حراس أمن مدربين مهنيًا و غير مسلحين للقيام بمهام الأمن على مدار الساعة (24 ساعة في اليوم و 7 أيام في الأسبوع) لدار إقامة السفير و مقر سفارة الهند في بغداد (العراق) على بوابة CPP و موقع السفارة على الإنترنت و وسائل التواصل الاجتماعي و الصحف المحلية بتاريخ 6 آب 2024.

بهذا الصدد، تم تمديد الموعد النهائي لتقديم العطاءات الآن لمدة 15 يومًا أخرى (أي حتى 16 ايلول 2024).

يمكن تنزيل وثيقة العطاء التفصيلية من بوابة المشتريات المركزية <https://eprocure.gov.in/cppp/> أو الموقع الرسمي لسفارة الهند في بغداد على <https://www.eoibaghdad.gov.in/> في إشعارات العطاءات تحت القسم التجاري.

يجب تقديم العروض في مظروفين مختومين منفصلين، أحدهما يحتوي على عرض فني والآخر يحتوي على عطاءات مالية بالتنسيق المحدد وفقًا لإشعار دعوة العطاءات (NIT) بحلول الساعة 1700 يوم 16 ايلول 2024. يرجى الاتصال بـ:

السيد ت. هانغشينغ، مدير الإدارة

رقم الهاتف: +964-7726180972

البريد الإلكتروني: hoc.baghdad@mea.gov.in

adm.baghdad@mea.gov.in

السفارة الهندية، المبنى رقم 22، الشارع رقم 16، المحلة 609، المنصور، بغداد، العراق.